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Referat  

 

1. Der er kommet et spørgsmål fra en pårørende i forhold 

til at finde rundt på Bryghuset. Der præsenteres et ar-

bejde, der er i gang omkring mærkning af afsnittene på søj-

lerne. Der spørges ind til ensretning i kommunen – hvilket 

der ikke er. 

 

2. godkendelse af dagsordenen – godkendt med enkelte ret-

telser.  

 

3. Planlægning af møder med eksterne samarbejdspart-

nere (Connie): 

 Appel til at møder ligger imellem 7.30-15.30. 

 

4. Samarbejdet med Seniorrådet: 

 Søren kan tage nogle emner med fra BPR til seniorrådet. 

Søren får telefoniske henvendelser fra pårørende, og når 

der bliver bedt om at sende det pr. mail – så kommer det 

ikke frem.  

Seniorrådet er ikke med til byrådsmøder.  

Seniorrådet deltager i møder med social- og sundhedsud-

valget.  

Der spørges til om Seniorrådet har drøftet økonomien – de 

har afsendt et høringssvar. Evald deltager i overgangene 

mellem sektorer. Ny klyngestruktur – fx samarbejde mellem 

primær/sekundær og de praktiserende læger, klynge, der ar-

bejder i forhold til udskrivelser – hvor udskrivningssygehuset 

er ansvarlig for borgeren op til 72 timer efter udskr.  Formå-

let med klyngerne er at gøre forholdene ens i regionen 

  

Referat  

Deltagere: Søren Jacobsen - Seniorrådsrepræsentant 

Bent Killendahl - supplant 

Nanna - pårørende 

Evald - pårørende 

Anne - pårørende 

Nina - sektionsleder 

Connie - sektionsleder 

Afbud: Dorthe 

Fraværende:  

Mødedato: 01.05.23 

Social, Sundhed og Beskæftigelse 

Plejecenter Bryghus Nord 

Bryggerlunden 2 

5700 Svendborg 

 

connie.middelbo.andersen@svend-

borg.dk 

3. maj 2023 

 

Afdeling: Plejecenter Bryghus Nord 

Ref.  
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 Søren inviteres til alle møder – men der kan være punkter, 

som Sørn ikke deltager i. 

 

5. Hjertestarter: 

 Evald fortæller, at man kan leje en hjertestarter – det vil ko-

ste ca. 500 kr/md via Falck. Ollerup har en hjertestarter – 

men findes ikke andre steder. Evald foreslår, at man kan 

kontakte DOMEA – dette tages op på næste møde med Ul-

rik. Søren vil tage det med til Byrådet.  

 

6. Behandlingstestamente. Der drøftes, afklarede forhold og 

behandlingstestamente. Der vedhæftes pjece omkring, der 

udleveres ved indflytning på plejecenter. 

 

De øvrige punkter nåede vi ikke. 

Det blev besluttet at invitere ejendomsfunktionær Ulrik Ras-

mussen fra Domea med til næste møde. Det er formanden, 

der inviterer Ulrik. 

 

 

 

 

 


